

Agile is real – Alltag in einem XP Office

Eleonora Scherl
Volkswagen AG, Digital:Lab Berlin, Starlauer Allee 7, 10245 Berlin
nora@vw-dilab.com

Zusammenfassung

In einer sich schnell wandelnden Welt werden agile Methoden im Software Engineering allein schon aus wirtschaftlichen Gründen immer interessanter und nehmen auch in den Lehrplänen mehr Platz ein. In dem Vortrag erhalten Sie Einblick in ein Software Product Office, welches vollumfänglich mit schlanken (Lean Startup) und agilen (XP) Methoden arbeitet. Erfahren Sie wie, was und warum wir denken, dass dies das 'State of the Art' Vorgehen für modernes Software Engineering ist.

Abstract

In a rapidly changing world, agile software engineering methods are becoming more and more interesting, for economic reasons alone, as well as taking more relevance in curricula. In the talk you will get an insight into a software product office, which works completely with lean (Lean Startup) and agile (XP) methods. Learn how, what and why we think this is the 'state of the art' approach to modern software engineering to overcome uncertainty gracefully.